
Parochie H.Sacrament – Berchem –Dekenij Antwerpen 
Verslag van de vergadering van 17 april 2008. 
 
Aanwezigen: Guido Bastiaens, Lieve Bastiaens, Denise Bernaerts, Raoul Bertrand, Jan Cox, Rik De 
Vleesschauwer (verslag), Paul Dhondt, Herman Dister, Greta Eulaers, Francine Geens, Rita Gubbi, Martin 
Hikspoors, Jean-Marie Houben (diaken), Mia Kuyken, Bob Laenen, Marijke Mannaerts, André Paessens, Chris 
Pilate, Ivo Sauviller, Peter Van Beek, Doris Van der Aa, Maurits van Elsacker, Rita Van Gansen, Thea Van 
Gelder, Renilde Van Zand, Zr.Hedwig, Peter Verstuyft (voorzitter), Gerd Verstuyft, Maria Vlemmix, Zr. Brems, 
Zr.Willibrorda. 
Verontschuldigd: Gerda Renap, Geert van Beurden, Frieda Van Beurden-Franken,  Paul Van den Bossche, 
Lieven Van den Eede, Kris Van Beurden. 
 
Pastoor Paul De Bois en Jean-Marie Houben vervoegen ons later, wegens andere vergaderingen. 
 
Peter Verstuyft, voorzitter, dankt de talrijke trouwe aanwezigen en benadrukt het belang van de parochieraad als 
actieve deelname aan de uitbouw van onze parochiegemeenschap. 
 
Bij het verslag van de parochieraad van 14 februari 2008. 

- in het vorige verslag staan veel vragen. Om te beletten dat er vragen verloren zouden gaan, stelt de 
voorzitter voor om een lijst op te stellen waarop vraag en antwoord vermeld worden. Deze lijst 
wordt stelselmatig opgevolgd. 

- Renilde Van Zand (OKRA) meldt dat OKRA elke maand € 80.00 vergoeding betaalt aan de 
parochie. Wat niet vermeld stond in K+L verslag van PT. 

- Francine Geens meldt dat zij de eindredactie van K+L op zich wil nemen. Zij wacht naar meer 
informatie over deze taak. 

 
Verslag van en vragen aan PT 

- Bij afwezigheid van JM Houben (verslaggever van PT) geeft Paul Dhondt verslag. Het PT wenst de 
pastorie te verlaten tegen 1 juli. Er wordt samen met de kerkraad en de permanentie naar een 
alternatief gezocht. Op 27 april trekken PT, kerkraad en permanentie naar het ‘gewezen kinderheil’ 
om te zien wat daar mogelijk is. 

- De parochiekalender (groene boekje HHF) zal verzameld worden op een vergadering eind 
augustus. Er wordt voorgesteld dat het PT de vaste data van 2007-2008 aan de organisaties en 
werkgroepen op voorhand meedeelt. De adressen moeten goed nagekeken worden op fouten. 

- Verkoop in de kerk voor het goede doel moet eerst afgesproken worden met het PT. Dit geldt niet 
voor eigen (bekende) acties. 

- De herstelling van de geluidsinstallatie in de kerk heeft de kwaliteit sterk verbeterd. Een anonieme 
parochiaan heeft deze kosten op zich genomen. Knelpunten blijven het hoogzaal en het koor. Om 
dit te verhelpen zouden er aanzienlijke investeringen moeten gebeuren. Er wordt aangedrongen bij 
iedereen die de micro’s gebruikt om langzamer te spreken en goed te articuleren. 

- Kan het ‘klokkengelui’ op de juiste tijd hersteld worden? Vraag aan de kerkraad of dit financieel 
haalbaar is. Zr. Willibrord stelt voor om voor de mis, de klokken manueel af te zetten. 

- Greta Eulaers dankt voor de giften voor Licht en Liefde (blinden). Dit bracht 
€ 370.00 op. 

- Afspraken rond de mandjes (schaal) bij speciale collectes (5 per jaar) moet duidelijker zijn en extra 
vermeld worden aan de kerkgangers. 

 
Wat weten we (niet) over de pastorie ? 

 
Peter Verstuyft geeft een stand van zaken over wat er duidelijk geweten is over de pastorie. Hiermee 
hoopt hij de geruchtenmolen enigszins af te remmen. 
De abdij van Averbode is eigenaar van de pastorie en de grond. Dus NIET van de gebouwen naast de 
pastorie (OKRA en KSJ). De eigenaar hiervan is de vzw Werken der Parochie van het Heilig 
Sacrament’. Via Didier Seynaeve vernemen we dat deze gebouwen er legaal staan. Bij verkoop (en bij 
het verlaten door het PT en het secretariaat vanaf 1 juli) van de pastorie zullen er echter wel problemen 
rijzen met de nustvoorzieningen, die nu aangesloten zijn op de pastorie. 
In de tuin is er een strook van 3m eigendom van de school ( tegen de zijgevel van de school). 
De pastoor verneemt van de abdij dat zij, bij verkoop, één vierde van de opbrengst aan de parochie 
zullen schenken. De eigendom werd ondertussen geschat op zijn waarde. 



Er wordt een piste gevolgd om aan de pastorie toch nog een zinvolle invulling te geven: kinderopvang. 
De mogelijkheden van subsidiëring worden op dit ogenblik onderzocht door Jan Cox (Hinkelpad). De 
abdij staat zeer positief tegenover dit voorstel. 

 
85° verjaardag van de parochie 
 

De abt van Averbode was uitgenodigd voor 25 mei. Hij kan niet aanwezig zijn. Daarom wordt naar een 
andere datum gezocht. De keuze valt op 21 september. De pastoor belt naar de abdij om te vragen of dit 
wel een goede datum is. 
Omdat er ook gedacht werd in september een ‘bewegingszondag’ te organiseren, wordt voorgesteld 
beiden te laten samenvallen. Ivo Sauviller, die dit initiatief nam, zal de organisaties hiervan op de 
hoogte stellen. Er wordt door het PT een werkgroep samengesteld om deze dag verder te 
organiseren. 

 
Bewegingen/Werkgroepen aan het woord 
 

- Denise Bernaerts (KAV) deelt mee dat KAV actief zal meewerken. 
- Rik dv meldt dat de parochie op dit ogenblik beschikt over (afgerond)  € 3500.00 voor de eigen 

activiteiten en dat de ING-rekeningen ondertussen overgeschreven zijn naar de parochierekening 
(DEXIA). 

- De nieuwe kerkraad is, na verkiezingen, als volgt samengesteld: Paul Van den Bossche (voorzitter), 
Didier Seynaeve (penningmeester), Ivo Sauviller (secretaris), Marc Goister en Bob Laenen (leden). 

- Mia Kuyken reageert hierop met: ‘geen enkele vrouw’? 
- Lieve Bastiaens meldt de gezamenlijke doop van 8 jongeren, waaronder enkele eerste 

communicanten. Zij dankt Rita Gubbi voor de ondersteuning bij dit gebeuren. Rita vindt dat dit 
moet geëvalueerd worden. Het was een mooie dienst, maar nogal turbulent. Meer contact met de 
familie zou zinvol zijn. 

 
Varia 

- Leuke vraag van Greta Eulaers: wat is het verschil tussen de rode en de blauwe tabbaard? Het 
blauw is van de (gewezen) kapel, het rood is van de kerkraad. 

- Maurits : is het mogelijk dat de pastoor op een vast ogenblik aanwezig is op de pastorie? Antwoord: 
Paul De Bois kan zich hiervoor niet engageren, vermits er teveel andere afspraken zijn die zo’n vast 
moment zouden doorkruisen. 

- Peter: hoe is de pastoor bereikbaar? Antwoord: via de gsm, zie K+L en deur van de pastorie. 
- Zr.Willibrorda: kan er eenmaal per week een eucharistieviering gehouden worden? Antwoord: dit is 

geen gemakkelijke opgave. De pastoor houdt zijn antwoord in beraad. 
- Maurits: er loopt soms iets verkeerd met de aankondiging (in de kerk) van de misintenties. 

Antwoord van JM Houben: ik kijk elke week in het bruine boek in de pastorie. Wat nog in K+L kan 
opgenomen worden, geef ik door alsook een briefje voor de lector. Helaas, soms loopt er wel iets 
mis. 

- JM Houben: geloofsbelijdenis tijdens de gewone misviering van 4 mei. De ouders en kinderen 
zitten bij elkaar, ook omdat de ouders zelf voor de catechese hebben gezorgd thuis. De 
kruisoplegging gebeurt tijdens de viering. Het vormsel wordt afgesproken op het niveau van de 
federatie. 

- Guido: Op 27 april brengen het PT, de kerkraad en de permanentie een bezoek aan de kerk en het 
cenakel voor een werkbezoek in het licht van een nieuw parochiesecretariaat. 

- Marijke: op 9 juni is er een vergadering van de HHF in de Vervaetzaal om 20u. Iedereen is 
welkom. 

- Martin Hikspoors: we zijn op zoek naar een loods (of  iets dergelijks) voor de opslag van materiaal 
van de HHF wat voorlopig nog in de kelder ligt van de pastorie. Info bij Marijke. 

 
Peter Verstuyft sluit de vergadering af rond 10u30 en dankt de aanwezigen. 
 
 

Volgende Open ParochieRaad: 
donderdag 19 juni op 20u in de Vervaetzaal (PC) 

 
 

verslag: rdv 


